
 

ZÁPISNICA 
ZO ZASADNUTIA RADY RODIČOV – OZ EDUKÁČI 

pri SÚKROMNEJ ZÁKLADNEJ ŠKOLE, Ul. východná 11441/18B, Martin 
 
 

Dátum 06. 10. 2022 
 
 
Prítomní Z. Kamienová  (1.S)    
  L. Bochničková (1.SA) 
  M. Pikula (2.S)  
  L. Zubercová (2.SA) 
  B. Kleinová Bučková  (3.S) 
  V. Šaušová (3.SA) 
  H. Nemčeková (4.SA) 
  J. Vavřinková (5.S)  
  S. Rumišová (5.SA) 
  K. Bellerová (6.S) 
  A. Havlín (7.S) 
  K. Štefanides Mažáriová (8.S) 
  M. Zorkócyová (9.S)   
 
 
Ospravedlnená 
  V. Žilková (4.S) 
 
Program 

1. Otvorenie, zvolenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice 
2. Voľba členov výkonného výboru OZ EDUKÁČI  
3. Voľba kontrolóra OZ EDUKÁČI 
4. Príspevok do ZRPŠ  
5. Návrh rozpočtu 
6. Stravovanie  
7. Ďalšie pripomienky rodičov  
8. Uznesenia 

 
Ad 1. 
Stretnutie Rady rodičov Súkromnej základnej školy, združených v OZ EDUKÁČI, otvorila p. 
Vavřinková. Privítala všetkých prítomných. 
Za zapisovateľa bola určená Barbora Kleinová Bučková. Overovateľkou zápisnice sa stala J. 
Vavřinková. 
 
Ad 2. 
Voľba členov výkonného výboru OZ EDUKÁČI 
P. Vavřinková predniesla prítomným návrh na voľbu členov výkonného výboru OZ EDUKÁČI.  
Za predsedu OZ EDUKÁČI bola Radou rodičov navrhnutá Jana Vavřinková a za členov boli 
Radou rodičov navrhnutí – Katarína Bellerová, Martin Pikula a Lucia Bochničková.  
Zástupcom školy bude Zuzana Herbrychová.  



 

 
Hlasovanie – počet prítomných členov – 13 
ZA  13 
PROTI  0 
ZDRŽAL SA 0 
 
Rada rodičov schválila členov výkonného výboru OZ EDUKÁČI. 
 
UZNESENIE 
Rada rodičov schvaľuje členov výkonného výboru OZ EDUKÁČI v zmysle vyššie 
uvedeného. 
 
Ad 3. 
Voľba kontrolóra OZ EDUKÁČI 
 
P. Vavřinková predniesla prítomným návrh na voľbu kontrolóra OZ EDUKÁČI. Za kontrolóra 
OZ EDUKÁČI bola Radou rodičov navrhnutá Barbora Kleinová-Bučková. 
  
Hlasovanie – počet prítomných členov – 13 
ZA  13 
PROTI  0 
ZDRŽAL SA 0 
 
Rada rodičov schválila kontrolóra OZ EDUKÁČI. 
 
UZNESENIE 
Rada rodičov schvaľuje kontrolóra OZ EDUKÁČI v zmysle vyššie uvedeného. 
 
Ad 4. 
Príspevok do ZRPŠ  
 
P. Vavřinková otvorila tému príspevku do ZRPŠ.  
P. Bochničková sa zaujíma, na čo sa príspevok používa, a teda, aký je jeho účel a adresnosť.  
Bolo vysvetlené, že príspevok slúži na financovanie aktivít, ktoré schváli Rada rodičov. Tento rok 
sa z príspevkov (ZRPŠ + poukázané 2 % či 3 % dane) uhradila časť vybavenia nových učební v 
škole (stoly, stoličky), ohrievač vody na chlapčenskom WC (spolu vo výške 6 125 €), na jar je plán 
prispieť na vybudovanie exteriérovej učebne (altánku). Súčasne príspevok slúži na financovanie 
ďalších vecí pre deti podľa potrieb školy a návrhu rodičov. Ak majú rodičia konkrétny podnet, 
môžu ho predložiť prostredníctvom predsedov svojich tried, alebo cez rodicko@edukey.sk 
a Rada rodičov o tom bude diskutovať.  
 
V tejto súvislosti sa rieši teplá voda na chlapčenskom WC. Uvedené je v riešení a teplá voda na 
chlapčenskom WC by mala byť namontovaná. Finančné prostriedky na to škola má, už je 
potrebné to len doriešiť s dodávateľom.  
Bolo prednesené, že na dievčenskom WC nejde teplá voda; uvedené bude prediskutované 
s vedením školy – teplá voda tečie, ale len v jednom umývadle, deti budú učiteľmi usmernené.  
 
V tejto súvislosti sa súčasne riešilo, aká výška príspevku (ZRPŠ) sa navrhuje. Rada rodičov 
navrhuje príspevok vo výške 30€. 
 
Súčasne bola diskusia o tom, či sa príspevok nechá na „rodinu“ alebo „na dieťa“.  



 

Rada rodičov sa jednoznačne zhodla na tom, aby bol príspevok ponechaný ako v minulom 
školskom roku „na rodinu“ aj s ohľadom na zhoršujúcu sa ekonomickú situáciu, kedy by 
príspevok vo výške 30€ „na žiaka“ mohol byť pre niektorých rodičov zaťažujúci.  
 
Súčasne sa diskutovalo, akým spôsobom sa príspevok bude žiadať od rodičov. Boli prednesené 
dve formy – cez EduPage ako správa a na papierom lístočku, ktorý triedna učiteľka odovzdá 
žiakom.  
 
Hlasovanie – počet prítomných členov – 13 
ZA  13 
PROTI  0 
ZDRŽAL SA 0 
 
 
UZNESENIE 
Rada rodičov schvaľuje: 

• príspevok vo výške 30€, ktorý sa platí „na rodinu“ 

• formu žiadania príspevku, a to cez EduPage a formou papierového lístočka  

• znenie textu:  
 
„Vážení rodičia, na zasadnutí nášho OZ EDUKÁČI dňa 6.10.2022 Rada rodičov schválila 
príspevok (ZRPŠ) na žiaka resp. súrodencov na školský rok 2022/2023 vo výške 30 €.   
Poplatok poukazujte prosím na účet občianskeho združenia: 
SK08 0900 0000 0051 8411 2770 (OZ EDUKÁČI) alebo pomocou QR kódu najneskôr 
do 30.10.2022 (do poznámky nezabudnite uviesť meno, priezvisko dieťaťa a triedu). 
Tento rok sme z Vašich príspevkov a poukázaných 2% resp. 3% (celkovo 8 262 eur) 
uhradili časť vybavenia nových učební v škole (stoly, stoličky), ohrievač vody na 
chlapčenskom WC (spolu vo výške 6 125 eur),  na jar chceme prispieť na 
vybudovanie exteriérovej učebne (altánku) a ďalších vecí pre naše deti podľa 
potrieb školy a na základe Vašich podnetov.  
Viac informácií nájdete na https://edukey.edupage.org/a/rada-rodicov-oz-
edukaci.“ 
 
 
Ad 5. 
Návrh rozpočtu 
P. Vavřinková predložila návrh rozpočtu. Návrh rozpočtu bol predložený rodičom na 
nahliadnutie. Návrh rozpočtu súčasne tvorí prílohu tejto zápisnice.  
 
Rada rodičov bola o návrhu rozpočtu oboznámená, nemali žiadne námietky.  
 
Hlasovanie – počet prítomných členov – 13 
ZA  13 
PROTI  0 
ZDRŽAL SA 0 
 
 
UZNESENIE 
Rada rodičov schvaľuje návrh rozpočtu, ktorého znenie tvorí prílohu tejto zápisnice.  
 
 
 
 

https://edukey.edupage.org/a/rada-rodicov-oz-edukaci
https://edukey.edupage.org/a/rada-rodicov-oz-edukaci


 

 
Ad 6. 
Stravovanie 
Bola otvorená téma stravovania sa v jedálni. Mnohí rodičia naďalej nie sú spokojní s kvalitou 
stravovania.  
Konkrétne výhrady : 

• opäť nie je k dispozícii čistá voda (ako alternatíva k sladkým šťavám), hoci to bolo vlani 
s p. Mišíkom dohodnuté; 

• malé porcie; 

• deťom nechutí;  

• rodičom sa zdá jedlo nezdravé, omáčky plné múky; 

• zlá hygiena (muchy v pohári vody), zhnité ovocie.  
 
Rada rodičov o uvedenom diskutovala. Zhodla sa na tom, že p. Mišík neustále sľubuje,  ale sľuby 
neplní.   
Čistá voda – p. Bellerová následne upozornila vedúcu jedálne, čistá voda by opäť mala 
byť v ponuke 
Dve jedlá – podľa jeho slov mu to finančne nevychádza, podľa pani Šaušovej tvrdil, že nedostáva 
od mesta žiadne dotácie.  
VYSVETLENIE: Nie je to pravda, mesto posiela na prevádzku jedálne takmer 7 000 € 
mesačne, vrátane prázdnin, spolu vyše 83-tisíc eur. Vzhľadom na to, že mesto platí aj za 
žiakov SZŠ T. Zanovita a špeciálnej ZŠ, na našich žiakov to vychádza cca 36 %, teda 
mesačne asi 2500€. Pán Mišík to podľa kontroly mesta z roku 2018 vyúčtoval faktúrami za 
teplo, plyn, vodu a elektrickú energiu.   
 
Rada rodičov uvádza, že by privítala výrazne konštruktívnejší dialóg, namiesto nezmyselných 
prísľubov. Nech p. Mišík jednoznačne povie, čo že „toto ešte viem zrealizovať“ a aj to zrealizuje 
a „toto už zrealizovať neviem“ a rodičia to teda požadovať nebudú.  
 
Rada rodičov navrhuje, aby sa v tomto smere angažoval zriaďovateľ p. Zuberec, aby on vyzval p. 
Mišíka, aby argumenty rodičov začal brať do úvahy a začal sa nimi vážne zaoberať.  
 
Súčasne sa navrhlo, že by bolo dobré, aby sa obedy fotili.  
Pár fotiek je v prílohe.  
 
V tejto súvislosti však rodičia uvádzajú, že nevedia, či vôbec v jedálni deti môžu používať 
mobilný telefón, keďže v škole ho používať nemôžu, a že by bolo dobré overiť si na vedení 
školy, či vôbec deti môžu jedlá fotiť a robiť príslušnú fotodokumentáciu, keďže v škole je 
používanie mobilných telefónov striktne zakázané.  
 
Prediskutovali sa návrhy, ako „prinútiť“ p. Mišíka, aby varil lepšie. 
Boli prednesené nasledovné návrhy:  

• odbery obedov, o ktorých bude vedieť; 

• odber obedov, o ktorých vedieť nebude 

• kontaktovať zriaďovateľa; 

• robiť fotodokumentáciu, aby rodičia mali dôkazy, ak to však školský poriadok dovoľuje. 
 
Súčasne sa diskutuje o tom, že by deti jedli v družine. Že tie deti, ktoré nechcú chodiť na obedy, 
by teda jedli v družine. Uvedené sa však zdá byť tiež problematické, lebo deti čas a priestor 
v družine na zjedenie obeda, či väčšej desiaty častokrát nemajú. V jedálni deti jesť nemôžu svoju 
stravu, údajne to hygiena nepovoľuje. PREVERIŤ 



 

 
P. Vavřinková uviedla, že bude mať v dohľadnej dobe stretnutie so zriaďovateľom, oboznámi ho 
o situácii a či on vie s touto vecou niečo urobiť. Súčasne p. Vavřinková uviedla, že skontroluje 
zmluvy, ktoré má škola s p. Mišíkom uzatvorené, aké je ich znenie, čo z nich vyplýva, aké sú 
povinnosti p. Mišíka, či si p. Mišík vôbec plní svoje zákonné povinnosti.  
 
Rodičia navrhujú nenechať situáciu tak, niektorí sú dokonca odhodlaní problém medializovať, 
nakoľko nevidia riešenie v diskusii s p. Mišíkom.  
 
Z následného stretnutia s p. Zubercom – uvedomuje si, že je to problém a to už 
dlhodobo, no škola s ním nemá zmluvu, ani inú dohodu, na základe ktorej by mohla 
vyžadovať plnenie. Podnikne ale nejaké kroky, prípadne nie je ani proti medializácii tejto 
veci. Nevylučuje ani, aby vychovávateľky, ktoré s deťmi do jedálne chodia, dohliadali 
aspoň na základné veci, ako či je ovocie čerstvé alebo či je čistá voda k dispozícii.    
 
Vyjadrenie Z. Herbrychovej k používaniu mobilov: V školskom poriadku sa uvádza: 
ostatné pravidlá o používaní mobilného telefónu/smart technológií počas vyučovacieho 
procesu sú v kompetencii vyučujúceho... – čiže použitie mobilu je možné po dohode 
s vyučujúcim.  
 
Rada rodičov v tejto súvislosti nič neschvaľuje, ale uvedené berie v plnom rozsahu na vedomie.  
 
Ad 7. 
Ďalšie pripomienky rodičov  
P. Kamienová predniesla pripomienky za svoju triedu.  
Údajne pergola, ktorá je pred školou, je nebezpečná, hrozí teda vznik úrazu. Jeden z rodičov je 
statik a povedal, že je potrebné to dať opraviť.  
Predmetná vec sa už zo strany školy rieši, pergola parí mestu, ale v nájme ju majú školy 
a p. Mišík, podľa vyjadrenia mesta z minulého roka sa o to majú postarať nájomcovia.  
 
Ad 8. 
Uznesenia 
 
Rada rodičov berie na vedomie : 

1. informáciu o nefunkčnej teplej vode na dievčenskom WC – je potrebné sa obrátiť na 
vedenie školy; 

2.  prediskutované návrhy na zlepšenie stravovania – je potrebné o tejto situácii kontaktovať  
okrem iného aj zriaďovateľa;   

3. informáciu o zlom stave pergoly – je potrebné o tejto situácii kontaktovať zriaďovateľa;   
4.  nejasnosť ohľadne možnosti, resp. nemožnosti používania mobilných telefónov žiakmi  

v jedálni za účelom robenia fotodokumentácie – je potrebné sa obrátiť na vedenie školy.  
 
Rada rodičov schvaľuje : 

1. Rada rodičov OZ EDUKÁČI schvaľuje predsedu Výkonného výboru, Janu Vavřinkovú, 
a členov Výkonného výboru, Katarínu Bellerovú, Martina Pikulu a Luciu Bochničkovú. 

2. Rada rodičov OZ EDUKÁČI schvaľuje kontrolóra Barboru Kleinovú Bučkovú.  
3. Rada rodičov schvaľuje: 

• príspevok vo výške 30€, ktorý sa platí „na rodinu“; 

• formu žiadania príspevku, a to cez EduPage a formou papierového lístočka; 

• znenie textu, ktorý bude na papierovom lístočku a ktorého text je uvedený v tejto 
zápisnici.  

4. Rada rodičov schvaľuje návrh rozpočtu, ktorého znenie tvorí prílohu tejto zápisnice.  



 

Príloha : 
1. Návrh rozpočtu 
2. Fotografie z jedálne 

 
 
 
Zapísala: Barbora Kleinová Bučková dňa 06. 10. 2022 
Overila: Jana Vavřinková dňa 21. 10. 2022 
 
 



 

Príloha č. 1 
Návrh rozpočtu pre školský rok 2022/2023 

PRÍJMY 12 385,54 

príspevok  rodičov   (30 eur x cca140 detí) 4 200,00 

% podielu z dane z príjmu 6 000,00 

Dobrovoľné dary, príspevky          200,00 

Prevod zostatku z minulého roka 1 985,54 

    

VÝDAVKY   

Príspevok na exteriérové vybavenie (exteriérová 
učebňa) 2 000,00 

 
Materiálno-technické vybavenie školy 10 195,54 

Prevádzkové a bežné výdavky výboru OZ  190,00 

 



 

Príloha č. 2 
   
 

 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 

 
 

 

 
 

 

 

 
 

 

 
 

 


